
 

 

NOTAT   
 

GÅR TIL: Styremedlemmer    

FØRETAK: Helse Bergen HF     

DATO: 23.01.2019   

FRÅ:  Administrerande direktør Eivind Hansen 

SAKSHANDSAMAR: Lasse Hatletvedt   

SAKA GJELD: Saker til oppfølging etter styremøtet   

STYRESAK: 03/19 O   

STYREMØTE: 30.01.2019   

 

Administrerande direktør si orientering P4  

 

 

Saker til oppfølging etter styremøta  
Dato /sak 
styremøte 

 
Sak 

 
Tiltak 

 
Status 

Sak 62/18 O  
Eventuelt 
 

Styret ønskjer å få vite meir om 
utvikling i årsverktal generelt og 
særleg knytt til innføring av den 

nye mottaksmodellen. 
 

Styret vil få ei 
orientering om 
utvikling i årstalverk. 

Kjem i januar 
2018 

Sak 67/18 O  
Rapport frå 
verksemda  
 

Styret ønskjer å vite meir om 
problemstillinga knytt til 
korridorpasientar og flytting av 
pasientar. 
 

Styret vil få ei 
orientering om 
korridorpasientar og 
flytting av pasientar. 

Kjem i januar 
2019 

Sak 77/18 O 
Administrerande 
direktør (AD) si 
orientering 

Styret ønskjer å få ei orientering om 
føretaket sin strategi og langsiktige 
planar når det gjeld leiarutvikling. 
 

Styret vil få ei 
orientering om 
føretaket sin strategi 
og langsiktige planar 
når det gjeld 
leiarutvikling. 

Kjem som seminar  
våren 2019 

Sak 91/18 O 
Rapport frå 
verksemda 
 

Styret ønskjer å få vite meir om 
utfordringane med kirurgisk og 
postoperativ kapasitet. 
 

Styret vil få ei 
orientering om 
utfordringane med 
kirurgisk og 
postoperativ 
kapasitet. 

Kjem i januar 
2019 

Sak 91/18 O 
Rapport frå 
verksemda 
 

Styret ønskjer å få vite meir om 
dei kronisk sjuke pasientane, som 
eiga tema eller som oppfølging på 
dei neste møta.  
 

Styret vil få meir 
informasjon om dei 
kroniske sjuke 
pasientane. 

Kjem meir om 
dette i rapport frå 
verksemda våren 
2019 



 

 

Sak 91/18 O 
Rapport frå 
verksemda 
 

Styret ønskjer å få ein analyse av 
tema knytt til korridorpasientar i 
psykisk helsevern og samanheng 
med effekt av ny lov om tvang, 
nedtrekk av sengekapasitet og 
tilgjengeleg areal.  
 

Styret vil få ei 
orientering om 
utfordringane med 
korridorpasientar i 
psykisk helsevern. 

Kjem i eit seminar 
våren 2019 

Sak 116/18 O 
Rapport frå 
verksemda 
 
 

Styret ønskjer å få vite meir om 
utviklinga for dei kreftpasientane 
som av ulike årsaker ikkje blir 
inkludert i eit pakkeforløp eller er 
ferdig behandla innan normert 
tid. 
 

Styret vil få ei 
orientering om 
utviklinga for desse 
pasientane. 

Kjem våren 2019 

 


